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 رشد تولید محصولات فولاد کاوه جنوب کیشایران در ساخت کارخانه گندله سازى، خود کفا شدرقابت فولادسازان در کاهش هزینه تولید است
یزدى زاده ،مدیرعامل شرکت ملى فولاد ایران با اشاره به هدف تولید 55 میلیون 
تن فولاد در چشم اندازه 1404 گفت: رســیدن به این میزان تولید، نیازمند 
توسعه زیرساخت ها اعم از راه آهن، اسکله، جاده، لوله گذارى گاز، آب و برق 
همراستا با ظرفیت تولید فولاد است.وى دستیابى به توسعه زیرساخت بخش 
معدن و صنایع معدنى کشور را نیازمند 15 میلیارد یورو سرمایه گذارى دانست 
و افزود: این سرمایه گذارى مى تواند از طریق بخش خصوصى یا از طریق حمای ت 
دولت از طریق فاینانس، اوراق خزانه و غیره صورت گیرد.وى با اشاره به رشد 
5,6درصدى تولید جهانى فولاد و وضعیت تولید فولاد در کشورهاى صنعتى 

جهان گفت: اکنون رقابت در این صنعت در کاهش هزینه هاى تولید است.

محمد مسعود سمیعى نژاد، مدیر عامل شرکت ســرمایه گذارى پارسیان 
گفت: سرمایه گذارى 1200 میلیارد تومانى اپال سنگان پارسیان در طرح 
گندله سازى یک نمونه مشارکت جدید دولت و بخش خصوصى در زنجیره 
فولاد بود.وى تصریح کرد: شرکت اپال بخشى از سرمایه گذارى هاى خود را 
در بخش توسعه زیر ساخت هاى منطقه نظیر برق، گاز و جاده سازى انجام 
داده است. سمیعى نژاد گفت: خو شبختانه در ساخت کارخانه گندله سازى 
به خود کفایى رسیدیم و مى توانیم به جرات بگوییم که یکى از کشورهایى در 
دنیا هستیم که در ساخت گندله خود کفا شده ایم و باید این دستاورد مهم 

را حفظ کنیم.

رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد جنوب کیش از شرکت هاى تابعه هلدینگ 
گسترش صنایع معدنى کاوه پارس گفت: در 9 ماهه نخست سال جارى این 
شــرکت موفق به تولید بیش از 640 هزار تن فولاد شده است که با رشد 50 
درصدى تولید شمش در مقایسه با مدت زمان مشابه سال گذشته همراه بوده 
است. عبدالمجید شریفى  افزود: این شرکت در 9 ماهه نخست سال 95 موفق 
شده 420 هزار تن شمش فولاد تولید کند و با برنامه ریزى مناسب و تلاش 
نیروى انسانى متخصص شرکت فولاد جنوب کیش در 9 ماهه نخست سال 
جارى موفق به تولید بیش از 640 هزار تن فولاد شده که با رشد 50 درصدى 

تولید شمش در مقایسه با مدت زمان مشابه همراه بوده است.

کوتاه از فولاد 
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 پرداخت 130 میلیاردتومان خسارت به مرغداران به زودى بازار خرما در اختیار 100 دلال حذف آبونمان از قبوض مشترکان گاز
مهر: سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان اعلام کرد: متعاقب پیگیرى هاى به عمل آمده از سوى 
سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان و بر اساس رأى دیوان عدالت ادارى، بخشنامه اخذ آبونمان 
از قبوض مشترکان گاز طبیعى ابطال و مبالغ اخذ شده از زمان ابلاغ رأى دیوان، به حساب بستانکارى مشترکان 
مسترد مى شود. این در حالى است که شرکت ملى گاز ایران بنا به پیگیرى هاى به عمل آمده از سوى سازمان 
حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان اعلام کرده که نسبت به حذف بند مرتبط با اخذ آبونمان ودریافت 

آن در قبوض جدیدگاز، اقدام شده است. 

ایســنا: دبیر کل انجمن خرما از کاهش تولید و افزایش قیمت خرماى ایرانى نسبت به سال هاى گذشته 
خبر داد و گفت که طى سال هاى گذشته، آنقدر بى توجهى به بازار این محصول شده است که بازار خرما در 
اختیار 100 دلال بوده که براى تولید کنندگان و مردم تصمیم گیرى مى کنند. على اصغر موسوى اظهار کرد: 
هم اکنون حدود 900 هزار تن خرما در کشور تولید شده که نسبت به سال هاى گذشته، با کاهش نسبى مواجه 
شده و قیمت خرما در چنین شرایطى افزایش پیدا کرده است. وى بیان  کرد: کسى به ساماندهى بازار خرما 

توجه نمى کند.  

مهر: رئیس سازمان دامپزشکى، از ابلاغ وزیر کشور به استانداران جهت انجام اقدامات پیشگیرانه براى کنترل 
آنفلوآنزاى پرندگان خبر داد وگفت: بیمه به زودى 130میلیاردتومان خسارت به مرغداران پرداخت مى کند. 
علیرضا رفیعى پور با بیان اینکه بیمارى آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان، بیمارى جدیدى در کشــور نیست، 
اظهارداشت: آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان یک بیمارى فصلى است که سرما آن را تشدید مى کند. وى با اشاره 
به اینکه این بیمارى در سال 95 نیز در کشور وجود داشته، افزود: این بیمارى مختص کشور ما نیست و طى 

چند سال گذشته در بسیارى از کشورها شیوع یافته است. 

Economy

چین براى 2 سال تولید فولاد 
را نصف مى کند

تولید فولاد در جهان طى سال 2017 با افزایش جهانى 
قیمت ها همراه بوده است. همچنین مى توان گفت رشد 
اقتصاد و تولیدات جهانى به نوعى از این صنعت حمایت 
کردند. با این وجود انتظار مــى رود که میزان تولید و 
مصرف فولاد چین طى 2 ســال آینده؛ یعنى 2018 
و 2019، کاهش یابد. این کاهش تولید را باید ناشى 
از مدیریت عرضه این محصول دانست.انتظار مى رود 
که در آینده، تولید فولاد چین با کاهش همراه شود؛ 
در حالى که در کشورهاى خارج از چین، پیش بینى 
مى شود که حمایت از تولید و مصرف فولاد به واسطه 
تداوم رشد اقتصادى و صنعتى ادامه یابد. این حمایت 
در برخى کشورها همچون هند بیشتر ملموس است. 

سومین همایش فرصت هاى بازرگانى 
وسرمایه گذارى ایران وچین

به همت اتاق بازرگانى و صنایع ایران و چین و دانشکده 
کارآفرینى دانشگاه تهران، سومین همایش فرصت هاى 
بازرگانى و سرمایه گذارى ایران و چین دهم و یازدهم 
بهمن ماه برگزار مى شود. این همایش دو روزه با هدف 
ایجاد ارتباطات تجارى و تشــکیل شبکه هاى کارى 
میان بازرگانان و سرمایه گذاران و با حضور مقامات، 
دســت اندرکاران و کارشناسان ارشــد مجرب و ارائه 
کارگاه ها و پنل هــاى مختلف و کاربردى در ســالن 
همایش هــاى بین المللى اتاق بازرگانــى و صنایع و 
معادن ایران به اجرا در خواهد آمد. بررسى فرصت هاى 
پروژه بزرگ احیاى جاده ابریشــم و سرمایه گذارى 
در کشــورهاى در مســیر از جمله ایــران و تحلیل 
فرصت هاى بانک ســرمایه گذارى زیرســاخت هاى 
آســیا (AIIB) براى تأمین مالى بنگاه هاى اقتصادى 
ایــران از جملــه مهم  تریــن محورهــاى همایش

 خواهد بود.

اخبار روز

به کار گرفتن مزیت هاى اقتصادى در فولاد مبارکه
فولاد مبارکه خوش نام در دنیا 

جمعى از اقتصاددانان برجســته کشور 
ششــم دى ماه به فولادمبارکــه آمدند و 
ضمــن دیــدار و گفت وگــو با دکتر ســبحانى 
مدیرعامل فولادمبارکــه از نزدیک، از طرح هاى 
توسعه و خطوط تولید فولادمبارکه بازدید کردند. 
دکتر بهرام سبحانى مدیرعامل فولادمبارکه در 
این جلســه ضمن ارائــه گزارشــى از عملکرد 

فولادمبارکه، به سوالات مطرح شده پاسخ داد.
وى در پاسخ به این سؤال که آیا فولادمبارکه در 
بخش صادرات، مطالعه بازار هم داشته است یا نه؟ 

اینچنین پاسخ داد:
چنانچــه تولیدکننــده اى بخواهــد یک کالاى 
مصرفى صادر کند، بالطبع تازگى محصول و شکل 

بســته بندى در موفقیت کالاى صادراتى نقش 
تعیین کننده اى دارد؛ امــا این موضوع در بخش 
صادرات محصــولات صنعتى و فــولادى به این 
سادگى نیست؛ زیرا در پایین دست، کارخانه هایى 
هستند که فعالیت خود را با این محصول تنظیم 
مى کنند، به همین منظور ســفارش مى دهند و 
در بازه زمانى مشخصى، محصول خود را تحویل 
مى گیرند. در تولید ایــن محصول الزاماتى وجود 
دارد که اگر رعایت نشــود، کار با موفقیت پیش 
نمى رود؛ بنابراین باید شــناخت خوبى از بازارها 
و رقباى جهانى داشت. در عین حال صادرکننده 
باید به تعهدات اخلاقى و اقتصادى خود نیز پاى بند 
باشــد. خوشــبختانه امروز فولادمبارکه یکى از 

شــرکت هاى خوش نام در دنیاست؛ ضمن اینکه 
ما از همان روزهاى اول حضــور در فولادمبارکه 
معتقد بودیم که باید خود را به بازار 1,6 میلیارد 
تنى جهانى وصل کنیم تا موفق باشــیم. به لطف 
الهى این اتفاق هم افتاده اســت و آسیب پذیرى 

فولادمبارکه، به شدت پایین آمده است.
ســبحانى در پاســخ به این ســؤال کــه هدف 
فولادمبارکه از پیشنهاد خرید فولاد اکسین چه 
بوده اســت؟ گفت: فولاد اکســین یک کارخانه 
نورد اســت و در بخش تولیــد ورق هاى عریض 
به اســلب با عرض 180 ســانتیمتر تا 2 متر و با 
کیفیت API جهــت تولید ورق هــاى موردنیاز 
صنعت نفــت و گاز نیــاز دارد و بایــد خوراك 
خود را از فولادمبارکه تأمین کنــد؛ در غیر این 
صــورت نمى تواند ظرفیت تولید خــود را کامل 
کند؛ بنابراین فولادمبارکه نــه با نگاه منطقه اى 
و اســتانى و صرفا با نگاه ملى بــراى ایجاد ارزش 
افزوده بیشــتر در صنعت فولاد کشــور وارد این 
موضوع شــد. در جریان ایــن بازدید محمدرضا 
بهرامن رئیس خانه معدن ایــران گفت: معدن و 
صنایع معدنى، مى توانند موتور توسعه و پیشران 
اقتصاد کشور باشند. تا به امروز اقتصاد کشور ما 

به اشتباه بر اقتصاد نفتى استوار شده است. یکى 
از مشــکلات بخش معدن این بود که این بخش 
از اقتصاد دور مانده بود و در تصمیم ســازى هاى 
کلان و برنامه هاى اقتصادى کشــور هیچگاه به 
آن به عنوان یک بخش مهم و بنیادى نگاه نشده 
بود؛ تا اینکه از چند ســال اخیــر، در پى تأکید 
مقام معظم رهبرى به ظرفیت هــا و توان بالاى 
معدن و صنایــع معدنى، توجه خاصــى به این
 بخش شــد. در بخش معدن، کمیته اى با حضور 
شخصیت هاى برجسته اقتصادى کشور تشکیل 
شده است. امروز در فرصت بازدید از فولادمبارکه 
به همراه این تیم قوى، نخبه هاى دانشــگاه هاى 
کشور ازجمله دانشگاه شــریف به فولادمبارکه 
آمدند تا از نزدیک بــا توانمندى هاى این بخش 
آشــنا شــوند تا با قلم و مباحث آکادمیک خود 
جریان هاى اقتصادى معدن را به سایر فعالیت هاى 
اقتصادى کشــور وصــل و ظرفیت هاى بخش 
معدن را اطلاع رسانى کنند. دکتر محمدمهدى 
به کیش، نائب رئیس و دبیر کل کمیته ایرانى اتاق 
بازرگانى بین المللى خاطرنشان کرد: از روزى که 
فولادمبارکه دشت وسیعى بود، در جریان ساخت 
و پیشــرفت هاى این شــرکت قرار داشتم. تأثیر 

فولادمبارکه بر اقتصاد منطقه و کشــور به خوبى 
دیده مى شود و تحسین برانگیز است. فولادمبارکه 
از مزیت هاى موجود در کشــور که اساسا صنعت 
فولاد به دلیل وجود همین مزیت ها در کشور بنیان 
نهاده شد، به خوبى استفاده کرده و توانسته است 
خاك را به انواع ورق هاى فولادى تبدیل کند.کارى 
که تا به امروز در کشور انجام شده و مى شود، این 
است که ما در بخش هاى مختلف تکنولوژى برخى 
کشــورها را اقتباس و بومى سازى کرده ایم و این 
امر در جاى خود خوب است؛ اما بهتر است از این 
به بعد، با اتکاء به دانش نهادینه شده در کشور و 
تجارب ارزنده مهندسان و کارشناسان خود، باور 
کنیم که مى توانیم پا را فراتر بگذاریم و خودمان 
بنیانگذار و مبدع روش هاى نوین در تکنولوژى و 
تولید باشیم؛ یعنى اساسا تکنولوژى ساز باشیم؛ 
زیرا از قدرت مالى، دانــش فنى همچنین تجربه 
خوبــى برخورداریم. نباید تجربه شــرکت هایى 
نظیر فولادمبارکه دســت کم گرفته شود. حتى 
فولادمبارکه مى تواند با تشکیل یک مرکز پژوهش 
قوى و ملى تجارب خود را با کمک مسئولان براى 
خلق تکنولوژى  هاى جدید و صاحب سبک شدن 

در صنعت فولاد دنیا به کار گیرد.

فرزانه مستاجران – نسل فردا
farzaneh.mostajeran@yahoo.com

ارائه خدمات بانکى با کارت 
هوشمند ملى در 3 بانک

تى نیوز: رئیس سازمان ثبت احوال کشور گفت: 
یکى از زمینه هاى استفاده ازکارت هوشمند ملى، در 
امور بانکى است تا مردم بتوانند به جاى کارت بانکى، 
از کارت هوشمند ملى اســتفاده کنند و از طریق 
دســتگاه هاى کارتخوان فعالیت هاى بانکى شان 
را انجام دهند. حمید درخشــان نیــا گفت: دولت 
کاربردى سازى کارت هوشمند ملى و محوریت آن را 
مصوب کرده و وزیر کشور نیز با تاکید بر این موضوع 
به طور مستمر براى بهره بردارى از ظرفیت هاى بالقوه 
کارت هوشمند ملى و تجمیع اطلاعات سایر کارت ها 
در کارت هوشمند ملى پیگیر بوده است. درخشان 
نیا با بیان اینکه ارائه خدمات بانکى از طریق کارت 
هوشمند ملى در حال حاضر با بانک ملت برقرار شده 
و قرار است در آینده در بانک هاى مسکن و پارسیان 
نیز افتتاح شود، گفت: به زودى با سایر بانک هایى که 
آمادگى داشته باشند در این زمینه همکارى هایى 

خواهیم داشت.

نماد دو بانک در بورس باز شد
مهر: دیروز با اعلام ناظر بازار رسما نماد معاملاتى 
بانک هاى اقتصاد نوین و ســینا باز شــد تا پس از 
مدت ها، بایکوت معاملاتى سهامداران این دو بانک 
شکسته شود و خرید و فروش سهام به روى این دو 
نماد عادى شود. بر اساس این گزارش، در فرآ یند داد 
و ستدهاى دیروز با صدور اطلاعیه اى رسمى، ناظر 
بازار سهام اعلام کرد: نماد معاملاتى شرکت هاى 
بانک اقتصاد نوین «ونوین»، پس از برگزارى مجمع 
عمومى عادى سالیانه بدون تقسیم سود نقدى ارائه 
اطلاعات شفاف سازى و بانک سینا «وسینا» پس 
از برگزارى مجمع عمومى عادى سالیانه مبنى بر 
تقسیم ســود نقدى ارائه اطلاعات شفاف سازى، 

باز شد.

بانک

بازگشت بى کیفیت ها 
بررسى تاثیر بازگشایى ثبت سفارش خودرو بر قیمت ها

بیش از شــش ماه پیش، ثبت ســفارش خودرو در 
کشوراز طرف وزارت صنعت، معدن و تجارت و سازمان 
توسعه تجارت متوقف شــد؛ البته قرار بود این توقف 
زیاد طول نکشد و پس از مدتى دوباره به حالت عادى 
برگردد؛ اما شــش ماه از این موضوع گذشت و ثبت 
سفارش واردات خودرو آزاد نشد و این سیاست باعث 
گران شــدن برخى خودروهاى وارداتى حتى تا 50 
درصد شد. با بسته شدن سایت ثبت سفارش خودرو، 
تعدادى از شــرکت هاى وارد کننده خودرو متضرر 
شدند؛ اما در عوض خودروســازان داخلى توانستند 
قیمت محصــولات خود را افزایش دهند و ســودى 
عاید خود کنند؛ اما چند روز پیــش مدیرکل دفتر 
مقررات صادرات و واردات سازمان توسعه و تجارت 
گفت: خودروسازان داخلى مى توانند با رعایت روابط 
آئین نامه جدید، اقدام به واردات خودرو کنند. بر اساس 
آئین نامه جدید، تعرفــه واردات خودرو، خودروهاى 
با حجم موتور 1000 تــا 2500 از 15 تا 40 درصد 
افزایش پیدا کرده بود. طبق این دستورالعمل واردات 
خودروهایى با حجم موتور بیش از 2500 سى ســى 
همچنان ممنوع بود؛ ضمن آنکه واردات خودروهاى 

با ارزش گمرکى بیش از 40 هزار دلار نیز ممنوع شده 
بود. به این ترتیب واردات برند پورشه به کشور متوقف 
شده و در برندهایى همچون BMW، بنز و لکسوز نیز 
تنها مدل هاى پایه و ارزان تــر از 40 هزار دلار امکان 
ورود به کشور را خواهند داشت. از طرف دیگر سازمان 
توسعه تجارت پس از بازگشایى سایت ثبت سفارش 
خودرو اعلام کرد که واردکنندگان خودروهایى که از 
سال ساخت آنها کمتر از یک سال گذشته است، تنها 
تا پایان دهم دى ماه فرصت ثبت سفارش خودرو دارند.

هیچ دلیل منطقى بــراى ثبت نکردن 
سفارش خودرو وجود نداشت

در این باره ولى ملکى نماینده مردم مشکین شهر در 
مجلس گفت: توقف ثبت سفارش خودروهاى وارداتى 
از تیرماه سال جارى موجب وارد شدن شوك قیمتى 
و تورمى به بازار و گران شدن خودروهاى وارداتى شد. 
وى ادامه داد: آقایان هیچ دلیل منطقى و قابل قبولى 
براى توقف ثبت سفارش خودروهاى خارجى نداشتند 
که خطا کردند. این تصمیم اشتباه از نظر درآمدى به 
ضرر دولت تمام شــد علاوه بر آن خروج خودروهاى 
فرســوده که به ازاء واردات هر دســتگاه خودروى 
وارداتى انجام مى گرفت نیز انجام نمى شد و خریداران 
خودروهاى خارجى با افزایش چشــمگیر قیمت در 

بازار روبه رو شدند.
بازگشایى سامانه ثبت سفارش خودرو، 

موقتى نیست
همچنین علــى على آبادى مدیــرکل دفتر مقررات 
صادرات و واردات سازمان توســعه و تجارت گفت: 
بازگشایى سامانه ثبت سفارش خودرو، موقتى نیست 
و دلیلى ندارد پس از اعــلام آئین نامه جدید واردات 
خودرو ثبت سفارش مجددا متوقف شود. به طور حتم 
با ثبت سفارش خودروهاى جدید و افزایش عرضه در 

بازار، قیمت ها کاهش پیدا مى کند؛ زیرا از ابتدا افزایش 
قیمت خودروهاى خارجى کاذب بود، به این دلیل که 
بسیارى از کارشناسان بازار گمانه زنى مى کردند که 
تعرفه واردات خودرو از 150 تا 180 درصد افزایش 
پیدا کند، ولى در آئین نامه مصوب دولت، این تعرفه ها 

به میزان 15 تا 40 درصد زیاد شده است.
حجم موتور، مــلاك خوبى براى ورود 

خودروهاى لوکس نبود!
على آبادى افزود: هر شرکتى که نمایندگى رسمى 

خودرو بر اســاس قوانین در روابط موجود داشــته 
باشد، مى تواند به سامانه ثبت سفارش مراجعه کرده 
و ثبت نام کند و در صورتى که شرکت مذکور روابط 
مربوط به رعایت محیط زیست، بهینه سازى مصرف 
سوخت، استانداردهاى ملى را داشته باشد، مى تواند 
به ثبت ســفارش اقدام کند. یکى از موضوعات مورد 
بحث در حوزه واردات خــودرو، جلوگیرى از ورود با 
حجم موتور 2000 سى سى بوده اســت؛ اما از دید 
بسیارى از کارشناســان حجم موتور، ملاك خوبى 
بــراى ورود خودروهاى لوکس نبــود در نتیجه در 
آئین نامه جدید تصمیم گرفته شد، خودروها بر اساس 
ارزشى نیز تعیین سطح شده و از ورود خودروهایى با 

قیمت بیش از 40 هزار دلار جلوگیرى شود.
بازگشت بى کیفیت ها

هر چند وارد شــدن خودرو به کشور باعث 
خواهد شد قیمت ها شکسته یا حداقل ثابت بماند؛ اما 
این امکان هم وجود دارد دوباره برخى از محصولات 
بى کیفیت خارجى که نمایندگى در ایران نداشتند 
نیز به کشور وارد شوند. در این بین یکى از مهم  ترین 
نکات در خصوص بازگشــایى سایت ثبت سفارش، 
موضوع فعالیت مجدد واردکنندگان بدون نمایندگى 
در بازار خودروهاى وارداتى است. در واقع در حالى 
که دقیقا یک سال قبل با ابلاغیه معاون اول رئیس 
جمهور این گــروه از واردکنندگان از بــازار واردات 
حذف شده بودند، حالا با دســتور العمل احتمالى 
مصوب دولت این واردکنندگان نیز به بازار واردات باز 
خواهند گشت. بر این اساس مشخص نیست دولت در 

این زمینه چه تمهیداتى اندیشیده است.
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اقتصاد

 یک کارشناس صنعت فولادبیان کرد:  
اولویت دولت در فولاد،باید تأمین سرمایه 

در گردش باشد  
یک کارشــناس صنعت فولاد ایران با بیان اینکه مشکل جدى 
برخى واحدهاى تولید فولاد نقدینگى است، گفت: دولت باید 
اولویت خود را تأمین سرمایه در گردش براى این واحدها قرار 
دهد. بهمن قاسمى تصریح کرد: مشکل جدى نقدینگى مانع 

از تداوم فعالیت این واحد مى شــود، درعین حال اکنون بدهى 
سررسید گذشته نیز نداریم.

 وى با بیان اینکه مزیــت صادرات تولیــدات فولادى موجب 
شده اســت رویکرد واحدهاى فولادساز کشــورمان به سمت 
بازارهاى برون مرزى باشــد، یاد آور شــد: این امر یک امتیاز 
براى کارخانه هاى تولیدکننده داخلى اســت، اما نباید صنعت 
داخل را قربانى تأمین نیاز شــرکت هاى خارجى کرد. قاسمى، 
با اشاره به سیاســت هاى برنامه چشم انداز توســعه افزود: بر 

اســاس ســند چشــم انداز 1404 ظرفیت تولید فولاد کشور 
باید به رقم 55 میلیون تن برســد که لازمــه تحقق این مهم 
فراهم ســازى ظرفیت 72 میلیون تنى کنسانتره سنگ آهن، 
85 میلیــون تنى گندلــه و 54 میلیون تنى آهن اســفنجى

 است.
 وى در ادامه با بیان اینکه اوضاع اقتصادى کشور موجب همراهى 
سازمان امور مالیاتى با تولیدکنندگان شــده است، ادامه داد: 
احتمال مى رود مشــکل این واحد تولیدى با سازمان یادشده 

برطرف شود. قاسمى با اشاره به نرخ سود تسهیلات از سوى بانک 
مرکزى خاطرنشان کرد: نرخ سود تسهیلات که از سوى بانک 
مرکزى براى اجرا به سیستم بانکى ابلاغ مى شود، با نرخ عملکرد 
آن ها متفاوت است و بانک ها به شیوه اى عمل مى کنند که تا 30 
درصد نرخ سود موردمحاسبه قرار مى گیرد. وى خواستار اعمال 
تعرفه هاى لازم از ســوى دولت به منظــور حمایت از تولیدات 
فولادى کشور شــده بود و لزوم افزایش تعرفه واردات در این 

بخش را مورد تأکید قرارداد.

یارانه این افراد سال آینده 4 برابر مى شود
میزان: نعمت اله ترکى رئیس سازمان برنامه و بودجه استان تهران 
در خصوص نحوه تعیین دهک هاى کم درآمد براى واریز یارانه نقدى 
گفت: افراد براى دریافت یارانه باید نیازمندى خود را اعلام کنند 
که در صورت صلاحیت، یارانه دریافت مى کنند و در صورت حذف 
دهک هاى پردرآمد از لیست هدفمندى، دهک هاى پایین 4.5 برابر 

یارانه دریافت مى کنند، براین اســاس هر نفر از خانوار 193 هزار 
تومان و خانوارهاى 5 نفره بیش از 700 هزار تومان یارانه دریافت 
خواهند کرد. وى در ادامه افزود: یارانه در بودجه سال آینده به افراد 
عضو کمیته امداد امام خمینى، بهزیستى، زنان سرپرست خانوار، 
بازنشستگان، افراد ساکن در دهستان ها و بیماران خاص پرداخت 
خواهد شد. رئیس ســازمان برنامه و بودجه استان تهران تصریح 
کرد: حمل و نقل ریلى و جاده اى در دستور کار و اولویت بندى سطح 

کشور قرار گرفته؛ به طورى که براى شهرستان هاى تهران، پردیس 
و دماوند همچنین تهران، پاکدشت، اسلامشهر اعتبارى معادل 400 

میلیارد تومان منظور شده است. 
همچنین مطالعاتى براى ایجاد راه آهن تهران، شهرقدس، ملارد و 
شهریار صورت گرفته و به زودى در شهرستان هاى استان تهران 

اتفاقات مثبتى را شاهد خواهیم بود.
 همچنین هزار دستگاه واگن مترو وارد ناوگان درون شهرى خواهد 

شــد. ترکى ادامه داد: 14 هزار اتوبوس و مینى بوس در شهرهاى 
مختلف کشور از جمله تهران، 17 هزار ون و تاکسى نو جایگزین 
خودروهاى فرسوده، خروج 20 هزار وانت فرسوده از ناوگان حمل 
و نقل کشور در دستور کار قرار دارد. وى در انتها خاطر نشان کرد: 
50 هزار موتورســیکلت بنزینى از رده خــارج و موتورهاى برقى 
جایگزین آن مى شود و اولویت با کلان شهرهاى داراى آلودگى هوا 

و ترافیک است.  


